
Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>
Data: 2019-07-01 16:54:21+02

Do: rada.miasta@um.rybnik.pl

Temat: 2019/132417 - WALKA ZE SMOGIEM - Program Czyste Powietrze (Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.281.2019

Szanowny Panie Prezydencie

W związku z troską o skuteczność walki se smogiem w Naszym mieście, mam pytanie:
Czy miasto Rybnik odpowiedziało pozytywnie na propozycję Ministra Środowiska, aby samorządy/gminy weszły do programu "Czyste
Powietrze"?

Z wyrazami szacunku
pozdrawiam
Andrzej Sączek
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